
Protokoll från årsmöte med Vänsterpartiet Norrtälje
10 mars 2024, Norrtäljesalen, Kommunhuset

Närvaro enligt bifogad närvarolista

§1. Årsmötets öppnande
Årsmötet öppnades av styrelsens ordförande Anna Söderblom som också hälsade
alla välkomna. I röstlängden fanns 26 betalande medlemmar.

§2. Årsmötets behöriga utlysande
Årsmötet förklarades behörigt utlyst genom kallelse i separata utskick via e-post och
post.

§3. Årsmötesformalia
a, Till ordförande för årsmötet valdes Leif Åsbrink, sitter i distriktsstyrelsen i
Stockholms distrikt.
b, Till sekreterare för årsmötet valdes Ola Nordstrand.
c, Till justerare valdes Andreas Rockstroh och Britt-Mari Bardon.
d, Dagordningen fastställdes.
e, Nominerings- och motionsstopp sattes vid respektive § 11 och 9.
f, Talartid enligt beslut från separatistisk träff som inledde mötet. Helén Edling valdes
till tidtagare.

§4. Styrelsens verksamhetsberättelse
Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs av Ola Nordstrand. Den lades till
handlingarna efter följande kommentarer:
Bra innehåll och struktur enligt några av de närvarande. Bra mottagande som ny
medlem, var en annan kommentar.
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen, som lades till
handlingarna.

§5. Kommunala gruppens rapport
En rapport från den Kommunala Gruppen föredrogs av Jessica Hilwëyn, som är
gruppledare tillsammans med Anna Söderblom. Jessica föredrog kort om arbetet i
den Kommunala gruppen, kommunfullmäktige samt om representationen i nämnder,
bolag och råd. Matti Leino redogjorde om hur det s k ersättningssystemet fungerar,
om kritiken på höga arvoden etc. Nya arvoderingsbestämmelser arbetas det nu med
efter nedslag från Sveriges Kommuner och Regioner, där det famgår att Norrtälje inte
följer lagstiftningen fullt ut. Frågan om hur det s k omställningsstödet används kom
upp innan det sattes streck i debatten.



Årsmötet beslutade att godkänna rapporten, som finns i handlingarna till årsmötet
2024 och heter där Kommunala gruppens verksamhetsberättelse 2023.

§6. Styrelsens ekonomiska rapport
Anette Sidestål, kassör i styrelsen, föredrog rapporten som inkluderade en
resultaträkning och en balansräkning. Anette redogjorde för vilka stora kostnader
(distriktsanslag, annonsering 1 maj, Vänstern i Norrtälje) föreningen har kontra de
intäkter (mandatstöd från kommunen) föreningen har. Verksamhetsåret ger ett
minusresultat på 24 742,75 kr. Ett förslag från en mötesdeltagare var ett samtal med
distriktet för att få mer vetskap om hur vårt anslag används samt uppmuntrande av
frivilliga bidrag till föreningen från den som vill. Partiskatten släpar från 2023 då
kommunen slutade med att dra skatt från grundarvoden från parlamentarikerna, som
föreningen nu får sköta själva internt.
Årsmötet beslutade att godkänna rapporten, som lades till handlingarna.

§7. Revisionsberättelse
Andreas Rockstroh presenterade revisionens berättelse som avslutas med dessa
positiva rader:
Jag föreslår därmed att resultat- och balansräkningen fastställs och att styrelsen
tillerkänns ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023 (Andreas Rockstroh).
Årsmötet beslutade att godkänna revisionsberättelsen. Revisionsberättelsen lades
till handlingarna.

§8. Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen
Årsmötet beslutade att bevilja ansvarsfrihet för den avgående styrelsen.

§9. Antagande av Verksamhetsplan och behandling av eventuella motioner (ändrad
röstlängd fr om § 9 till 24 från 26)
Inga motioner hade inkommit fram till inlämnande av motioner (§ 9). Anna Söderblom
presenterade ett förslag till verksamhetsplan som omfattar verksamhetsåret 2024.
Anna förklarade också vad Zetkin är och hur föreningen nu jobbar med en
mediagrupp. Målsättningen om minst 180 medlemmar finns med. Tankar finns om en
vänsterkör. Första Maj, Roslagen Pride, medlemsmöten och röda lördagar framhålls
specifikt i förslaget. EU-valrörelsen sätts igång i o m föreningens Första Maj på Lilla
Torget i Norrtälje stad. Ett förslag om att Discord (digitalt chattforum) kunde innehålla
ett kalendarium kom upp och “annonsering” av evenemang i god tid, liksom om ett
medlemsmöte med Palestinafrågan.
Yrkande från Anna Söderblom om att ett kalendarium ska läggas till planen.
Årsmötet beslutade att verksamhetsplanen antogs med tillägget Kalendarium.

Jessica Hilwëyn presenterade Kommunala Gruppens verksamhetsplan. Planen tas i
Kommunala gruppen vid ett kommande möte.

§10. Rapport från politiska sekreteraren Jonas Karlsson
Jonas började sin tjänst som politisk sekreterare i september 2023. Jonas är
“underställd” Kommunala Gruppen med gruppledarna Jessica Hilwëyn och Anna



Söderblom som ”chefer”. Arbetsuppgifterna är blandade och han är spindeln i nätet
för det parlamentariska arbetet. Jonas uppmanade alla att ta chansen och engagera
sig inför EU-valet den 9 juni. Jonas har tillsammans med Linda Andersson startat en
mediagrupp som ska breddas och komma igång med ett Medlemsblad. Han har
också tillsammans med några kamrater startat Vänsterdebatt där alla är välkomna att
debattera. Ett påbörjat arbete med en kommunkationsplan inleddes med en enkät
som några (ett tiotal) har svarat på.

§11. Val av styrelse
a, val av ordförande för en tid av ett år:
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag att välja Anna Söderblom till
ordförande för en tid av ett år.
b, val av ordinarie ledamöter för en tid av ett år:
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag att välja Anette Holgersson
(omval), Anette ”Bosis” Sidestål (omval), Matti Leino (omval) och Örjan Grönlund
(nyval) till ordinarie ledamöter för en tid av ett år.
c, val av suppleanter till styrelsen för en tid av ett år:
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag att välja Stefan Grath (omval),
Linda Andersson (omval) och Eva Sandberg (nyval) till suppleanter för en tid av ett
år. Styrelsen konstituerar sig vid ett kommande styrelsemöte.

§12. Val av revisorer
Årsmötet beslutade att välja Andreas Rockstroh (omval) till ordinarie revisor för en
tid av ett år och Björn Strålin (omval) till revisorssuppleant för en tid av ett år.

§13. Val av valberedning
Styrelsen nominerar ett förslag till valberedning enligt 2023. Christina Hamnö
avsäger sig sin plats och lämnar över platsen till Miriam Anglemark Jansson.
Årsmötet beslutade att välja Miriam Anglemark Jansson, Åsa Brunius och Britt-Mari
Bardon till valberedning för en tid av ett år. Valberedningen väljer sammankallande
inom sig.

§13a Val av valledning inför EU-valet 9 juni
Förslag från styrelsen är Miriam Anglemark Jansson (valledare), Anna Söderblom
och Matti Leino. Årsmötet beslutade att välja dessa till valledning

§14. Övriga frågor
Inga Övriga frågor anmälda.

§15. Mötets avslutande
Mötesordförande Leif Åsbrink tackade för visat intresse och ett bra årsmöte och
förklarade årsmötet avslutat. Leif avtackades av Anna Söderblom med en varukasse
från Lanthandeln i Norrtälje. Avtackades gjorde också Ola Nordstrand för sin tid i
styrelsen liksom Christina Hamnö som avgående i valberedningen.

På årsmötet deltog 26 medlemmar (24 från § 9) samt mötesordförande Leif Åsbrink.
Samtliga beslut fattade av årsmötet var enhälliga.



Vid protokollet

……………………………………
Ola Nordstrand
Mötessekreterare

Justeras

…………………………………… …………………………………….
Britt-Mari Bardon Andreas Rockstroh


